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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Benkő Tibor, honvédelmi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit lehet tudni a Kiberműveleti Központról? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

Korunk sarkalatos és megkerülhetetlen pontja a kiberbiztonság kérdése, hiszen már nem létezik 
olyan metszete életünknek, amely nem kapcsolódik valamilyen formában a kibertérhez.

Fontos a versenyben maradás ebben az esetben is, melyet a Honvédség igyekszik elérni.

Mindezekre tekintettel az alábbi kérdésre várom Tisztelt Miniszter Úr érdemi válaszát:

Voltak-e konkrét események, illetve folyamatok, amelyek a Honvédséget arra a döntésre 
juttatták, hogy létrehozzák a Kiberműveleti Központot (ha igen, melyek)? 

Hány millió forintba került az infrastruktúra kiépítése az államnak a Kiberműveleti Központ 
részére? 

A Kiberműveleti Központ keretein belül jelenleg hányan végeznek aktív szolgálatot, köztük 
hányan polgári alkalmazottak? 

Tervez-e más országok kiberbiztonsági intézményeivel a Honvédség kooperálni, ha igen, 
melyekkel? 

A Kiberműveleti Központ mely adatbázisokhoz fér hozzá (pl. Kormányablakok, Egyetemek, 
Közoktatási Intézmények adatbázisai)? 

Várom érdemi válaszát!

Budapest, 2020. december 14.

Tisztelettel,



Dr. Lukács László György
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